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Írásbeli választ igénylő kérdés !
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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Mennyibe kerül a tűzoltóság szimbolikus eltűntetése?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A január 1-én hatályba lépett új katasztrófavédelmi törvény államosította és a katasztrófavédele m
szervezetrendszerébe tagolta az önkormányzati tűzoltóságokat . A jelek szerint Bakondi Györgyöt, az
Országos Katasztrófavédelmi F ő igazgatóság vezetőjét még a „tűzoltóság” kifejezés is irritálja.
Miközben takarékossági okokból a közalkalmazottak körében csoportos létszámleépítést hajt végre ,
addig a „tűzoltóság” felirat „katasztrófavédelemre” cserélésére van pénz, idő és energia . Egy
februárban kiadott főigazgatói intézkedés szerint a járműveket 2012. március 31-ig egysége s
felragasztható „katasztrófavédelem” matricával kell ellátni . Főigazgató úr nagy buzgalmában a
laktanyákon kihelyezett táblákról és az egyenruhákról is eltávolítatja a „t űzoltóság” megjelölést . Ezzel
szimbólumaiban is eltűntet egy tiszteletre méltó hagyományokkal rendelkez ő szervezetet, sárba tiporj a
az emberi életek mentésére felesküdött tűzoltók önbecsülését . Mint ahogy Leidinger István pomáz i
tűzoltóparancsnok fogalmazott nyílt levelében a » tűzoltó, mint korunk utolsó hőse tiltott kifejezés lett a
katasztrófavédelem rendszerében" .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, mi szükség van a tűzoltók megalázására? Miért nem használható a
tűzoltóság megjelölés az új katasztrófavédelmi rendszeren belül? A főigazgatói intézkedés alapján
hány járművet kell ellátni az új matricákkal? Hány névtáblát és egyenruhát cserélnek ki e
névváltoztatás miatt? Kitő l szerzi be az Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság a matricákat?
Mekkora összeget fordítanak a matricák beszerzése? Mibe fog kerülni az Országos Katasztrófavédelm i
Fő igazgatóságnak, alárendelt szerveinek és az egyenruhás állománynak a táblák és az egyenruhá k
cseréje/módosítása?

Budapest, 2012 . március 8 .

dr. Harangozó Tamás

országgyűlési képviselő
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